
Geachte commissie.

Namens de ondernemerskring Krimpenerwaard wil ik gaarne inspreken inzake de

bedrijventerreinenvisie Krimpenerwaard.

Allereerst wil ik onze waardering uitspreken voor het stuk dat voor ligt. Na een lange periode waar

het voor de bedrijven in de Krimpenerwaard lastig was om helderte krijgen wat er zou gebeuren op

het gebied van bedrijventerreinen is nu duidelijk geworden hoe onze gemeente hier in staat.

En dat is vooral vitaal en positief !!

Zeker na het participatieproces Panorama Krimpenerwaard zien we nu dat agendapunten omgezet

worden in beleid, en niet alleen op het gebied van werken, maar ook op gebied van wonen,

faciliteiten, opleidingen, natuur en mobiliteit. Deze mix geeft de basis voor een vitaal en leefbaar

gebied.

Heel positief. omdat onze bedrijven de vitaliteit van dit gebied van het allerhoogste belang vinden.

Juist het samenspel tussen wonen, werken, detailhandel, recreëren enz. met de geboden

ontwikkelmogelijkheden naar de toekomst toe bepaalt of JONG EN OUD hier wel of niet graag wil

wonen en bij onze bedrijven wil komen werken.

Het is niet alleen het samenspel, maar bij vitaliteit hoort natuurlijk ook ruimte voor bedrijven zelf.

Na de inspanning van de participanten bij het panorama, en na de inzet van de gemeente, waardoor

o.a. via enquetes bij het bedrijfsleven helder is geworden hoe groot de behoefte is, of moet ik

zeggen hoe hoog de nood is, ligt er nu een stuk voor waar we met zijn allen mee kunnen gaan

werken.
 

Er wordt invulling gegeven aan de grote behoefte die er is bij het bedrijfsleven. Overigens moet ik

hierbij aantekenen dat die behoefte relatief gering genoemd mag worden. Zeker gezien de

hoeveelheid grond die het Krimpenerwaardse bedrijfsleven voor haar rekening neemt. Immers, mind

you, 150 ha bedrijventerrein op een totale omvang van 16000 ha is minder dan 1% van de

oppervlakte.

De voorgestelde toename van de hoeveelheid bedrijventerrein in de Krimpenerwaard biedt ook

ruimte voor transitie en geeft schuifruimte om duurzame verbetering mogelijk te maken.

Kortom een grote stap vooruit. En die Juichen we van harte toe.

Uiteraard beseffen we ons dat er nog een boel moet gebeuren.

Daarom. juist nu is het belangrijk om deze visie aan te nemen en geen vertraging op te lopen. Ook al

om naar de provincie helder te maken dat wij hier in de Krimpenerwaard vooral een vitale en

leefbare toekomst willen en daar ook de visie en plannen voor hebben. Een heldere, duidelijke

gebiedsgerichte invulling van de ruimte (ook voor bedrijven) geeft dan het juiste signaal. Het moet

(ook voor de provincie) helder zijn dat hier nu echt iets moet gaan gebeuren

Vanuit de ondernemers zeg ik dan ook: nu dit plan aannemen, dan doorpakken en snel aan de slag!




